

CERTIFICATION



N° QUAL/2008/31370

**FRANSTYLE & CO SA
FRANSTYLE & CO JSC
"ФРАНСТИЛ и КО" АД**

CREATION ET FABRICATION DE CHAPEAUX, CASQUETTES ET ACCESSOIRES.

DESIGN AND MANUFACTURING OF HATS, CAPS AND ACCESSORIES.

**РАЗРАБОТВАНЕ НА МОДЕЛИ И ПРОИЗВОДСТВО НА ШАПКИ,
КАСКЕТИ И АКЕСОАРИ.**

**10, rue Nikola Vaptsarov, 3400 MONTANA, BULGARIE
10, Nikola Vaptsarov Str., 3400 MONTANA, BULGARIA
ул. "Никола Вапцаров" № 10, 3400 МОНТАНА, БЪЛГАРИЯ**

AFAQ AFNOR International certifies that all measures covering the above-mentioned activities and location implemented to meet the requirements of the international standard:

AFAQ AFNOR International удостоверява, че всички действия, свързани с горепосочените дейности и площадки, предприети, за да се удовлетворят изискванията на международния стандарт:

ISO 9001 : 2000

have been examined and found to conform.
бяха проверени и оценени като съответстващи.

2008-04-01

(year/month/day)
(год./мес./ден)

It is valid until*
Валиден до*

2011-03-31

(year/month/day)
(год./мес./ден)

Managing Director of AFAQ AFNOR International
Тенерален Директор на AFAQ AFNOR International

F. NICOLAS

On Behalf of the Firm
Представител на фирмата / организацията

G. ILCHEV



Document contractuel. 2006/07. © AFAQ est une marque déposée - Legal Binding Document. © AFAQ is registered trademark.
*Information on the accreditations held by AFAQ AFNOR International and its subsidiaries is available at: <http://www.afaq.org/accreditations>.
Les accréditations détenues par AFAQ AFNOR International et ses filiales sont disponibles à l'adresse internet: <http://www.afaq.org/accreditations>.

*Sauf suspension notifiée entre temps par AFAQ AFNOR International à l'entreprise désignée ci-dessus. Le présent document n'a donc qu'une valeur indicative. Seule fait foi la base de données des certificats AFAQ accessible à l'adresse internet : <http://www.afaq.org>. L'organisation AFAQ AFNOR International est conforme aux normes internationales en vigueur (guide ISO/IEC 62 - norme EN 45012). AFAQ AFNOR International se réserve le droit de modifier, à tout moment et sans préavis la forme de ce document de certification. Ce document, et notamment le logo y figurant, ne peut être utilisé par son titulaire que dans le respect des obligations légales et d'une communication claire et sincère.

*Excepting notification by AFAQ AFNOR International to the above-mentioned company of its suspension. This document is for information purposes only. For up-to-date information, the only official source is the AFAQ certificate database at <http://www.afaq.org>. The AFAQ AFNOR International organization complies with the international standards in force (62 ISO/IEC Guide - EN 45012 standard). AFAQ AFNOR International reserves the right to modify, at anytime and without any notice, the presentation of this certification document. This document and most specifically the logo featuring on this document can only be used by its holder in the frame respecting the legal requirements and a clear and sincere communication.